
Protokoll
F-teknologsektionens styrelsemöte

Måndagen den tionde december

Närvarande: Ordförande Erik Halvordsson
Vice ordförande Jens Andersson
Kassör Magnus Jonsson
Sekreterare Per Jacobsson
DP-överste Sta�an Sahlin
Sexmästare Amanda Lindeman
SNF-ordförande Elisabeth Tengborn
Farm-ordförande Charlotte Rosslind
Foc-ordförande Jens Samuelsson

�1 Mötets öppnande
Ordförande förklarade mötet öppnat.

�2 Information från utskott och kommittéer
FIR (Erik, Elisabeth): Det diskuterades om att fastslå en ny kursplan och Bengt Lundqvist hade
slängt ihop en egen ny kursplan.
FARM (Charlotte): Fortfarande problem med Spincord och dessutom med Ericsson, som inte vill
betala.
Sociala utskottet (Jens): Man diskuterade F:s debatt om studier under sektionsmötet samt problem
på andra sektioner.
GFK (Amanda): Amanda berättade att alla sexmästerier måste ha gasque varje läsperiod.

�3 Webprojektet
Erik berättade att han hittat en intresserad.

�4 Peter Apell
Det bestämdes att en julgrupp skulle inhandlas för att avtacka Peter Apell.

�5 Julkort
Det bestämdes att styrets vackra julkort skulle tas efter mötet.

�6 Frågor nästa år
• F-konferens
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• Stadgeprojekt

• Webprojekt

• Studielokaler

• Förbättra KUF

�7 Mötets avslutande
Ordförande förklarade mötet avslutat.

Per Jacobsson
Sekreterare

Justeras

Erik Halvordsson
Ordförande
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